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Årsmelding for Fevåg Båtforening 
01.01.2024 – 31.12.2024 

 
Styret og utvalg 
 
Styret 
Frode Johansen, leder 
Dagfinn Mollan, kasserer og nestleder 
Kjell Pedersen, sekretær 
John Larsen, styremedlem 
Jon Vorhaug, styremedlem 
 
Varamedlemmer: 
Åsmund Aune 
Ildri Vestvik Skjørvold  
 

Revisorer 

Rolf Rosmo 
Heidi Sjøbakk 
 

Kontaktpersoner mot Indre Fosen Kommune 
Roar Sjøbakk 
 

Valgkommite 
Gro Bedin 
Evelyn Dahle 
Greta Nordhammer 

 

Styrets arbeid 

Årsmøte ble som normalt i avholdt i mars. John Larsen var leder frem til årsmøtet 23. mars 
hvor Frode Johansen overtok som ny leder. John Larsen gikk inn som styremedlem for Sigurd 
Moen. Ny vara til styret Ildri Vestvik Skjørvold  
 
Styret har i perioden gjennomført 5 styremøter. 
Styrets arbeid har ellers foregått digitalt, via mail. 
 
Saker som styret har arbeidet med i 2024: 

• Innspill fra årsmøte 

• Instruks båthavna 

• Ny og oppdatert hjemmeside på fevaagbaatforening.no 

• Evaluering fiskefestivalen 
 
Styret takker for innsatsen. 
 
 

https://www.fevaagbaatforening.no/
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Dugnader. 

To dugnader er gjennomført for å vedlikeholde anlegget i mai og juni. Dette var enkel 
vårdugnad med rydding, skraping av utriggere og litt maling, samt bytte av bordplater og 
seter på utemøbler, bygging av nye bord og rep av platting. 
 

Arrangement 
Fiskefestivalen i 2024 var godt besøkt og er et godt bidrag til foreningskassen.  
Det ble arrangert 3 hyggekvelder i mars, mai og september med mat som tapas, storfiskball 
og skalldyr. I tillegg ble det arrangert tradisjonelt julebord i november. 
Utleie av båthuset gjennom hele året har skaffer også gode penger i kassen. 
Båthuset blir også brukt til faste sammenkomster hver uke for damer på onsdag og herrer på 
torsdag. 
 

Medlemsinformasjon 
Antall medlemmer pr. dato er: 147 
Antall båtplasser: 101 stk. + 4 ”sommerplasser” 
10 på venteliste for båtplass pr. 31.12.2024. 
 
Vi ber om at du informerer oss per e-post dersom du ikke har til hensikt å benytte 
båtplassen din i løpet av sesongen eller hele året. Dette vil gi oss muligheten til å få inntekter 
gjennom alternativ bruk. 
 
 
Fevåg, 23.02.2025 
Frode Johansen 
leder 


